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IIРИСУТНI: проф. Орловський В.Ф., проф. ,Щемiхова Н.В., доц. Мелеховець
О.К., доц. Винниченко Л.Б., доц. Гортинська О.М., ас. Жаркова А.В., ас.
Руденко Т.М., ас. Гордiна М.В., аспiранти: Коваленко е.Л., Афзал Рахман,
Радько А.С., Харченко Т.О., Срмоленко С.А.

СЛУХАЛИ: Доц. Мелеховець О.К. з темою виступу: "BiKoBi особливостi
iнсулiнотерапii"
Були заданi запитання:
Професор Щемiхова Н.В.: "Яка частота проведення iнсулiнотерапiТ хворим на
цукровий дiабет II типу?"
Асистент Руденко Т.М.: "Якi ускладнення iнсулiнотерапii е найбiльш
поширеними в Сумськiй областi?"
Асистент Жаркова А.В.: "Чи е перспективною вкiвана тематика в планi
проведення науковоi роботи?".
На Bci запитання були одержанi обrрунтованi вiдповiдi.

В обговореннi взяли 1пrасть доц. Винниченко Л.Б., яка зупинилася на
актуztльностi вказаноТ тематики для сучасноi медицини, асп. Коваленко е.Л.
пiдтримав доц. Винниченко Л.Б. та зазначив, що вирiшення питання
адекватностi дозування iнсулiну людям похилого Bircy дозволило би
пiдвищити як якiсть життя пацiентiв, так i зробити економiчну модель охорони
здоров'я бiльш ефективною.

ПОСТАНОВИЛИ: Вважати TeMy "BiKoBi особливостi iнсулiнотерапii"' такою,
що мае актуальнiсть в сучасних умовах та велике практичне значення. Ii можна
рекомендувати у якостi одного з напрямкiв дослiджень здобувачiв квалiфiкацii
докторiв фiлософii з медицини.

Завiдувач кафедри
сiмейноТ медицини
з курсом дерматовенерологii Орловський В.Ф.

Секретар:

еф1

Жаркова А.В.


